
Протокол
пленарного засідання  двадцять третьої сесії
Одеської обласної ради сьомого скликання

19 червня 2019 року                                                                                                       м. Одеса

Присутні депутати:
Всього депутатів в обласній раді            -  84 
зареєструвалися на початок сесії            -  58 

Присутні запрошені:ародні депутати України
Виконуючий обов’язки голови обласної державної адміністрації Шаталова С.М.
Заступники голови Одеської обласної державної адміністрації
Міські голови міст обласного значення
Голови районних рад та районних державних адміністрацій
Голови об’єднаних територіальних громад
Керівники структурних підрозділів обласної державної адміністрації
Керівники територіальних підрозділів центральних органів виконавчої влади
Представники засобів масової інформації.

Відкриває пленарне засідання голова обласної ради Урбанський А.І. 
Голова обласної ради перед початком роботи, за традицією, вітає з днем народження 

депутатів, які відсвяткували свої дні народження та ювілеї в період між двадцять другою та 
двадцять третьою сесіями обласної ради, а саме:

Баранський В.С.
Басюк Ю.О.
Біб М.О.
Бубнов В.І.
Губерник А.О.
Зінченко М.А.
Лупашко С.І.
Кліменко І.Б.
Кобильніков О.Б.
Кривошея В.В.
Маслов Ю.К.
Напрієнко П.В.
Осіпов В.О.

Запропоновано повторно провести реєстрацію.
Зареєструвалися 65 депутатів.
На початок сесії зареєструвалися 65 депутатів. Кворум, необхідний для роботи сесії, є.
Відповідно  до  пункту  3.12.2.  Регламенту  обласної  ради  час  для  доповіді,  співдоповіді, 

виступу визначається  обласною радою. Урбанський А.І.  запропонував  такий регламент  роботи 
пленарного засідання двадцять третьої сесії: доповідь - до 30 хвилин, співдоповідь - до 20 хвилин, 
заключне слово - до 10 хвилин, виступи під час дебатів - 10 хвилин, інші виступи - до 5 хвилин. 

Депутати підтримали пропозицію голови обласної ради. 
Відповідно  до  пункту  3.9.2.  Регламенту  обласної  ради  на  початку  кожного  пленарного 

засідання обласної ради утворюється лічильна комісія у кількості 6 осіб відкритим голосуванням з 
числа депутатів (по одному депутату від кожної депутатської фракції). До складу лічильної комісії 
керівниками депутатських фракцій запропоновані такі депутати: 

Від  депутатської  фракції  ПАРТІЇ  «Блок  Петра  Порошенка  «Солідарність»  – 
Кутателадзе Олег Джумберович;

2. Від депутатської фракції «Довіряй ділам» – Хмелевський Анатолій Борисович;
3. Від депутатської фракції «Батьківщина» – Корженко Олег Вікторович;
4. Від депутатської фракції «Наш КРАЙ» – Самунжи Панас Георгійович;



2

5.  Від  депутатської  фракції  Одеської  обласної  організації  Партії  «Відродження»  – 
Копотієнко Євгеній Миколайович;

6. Від депутатської фракції «Опозиційний блок» – Сеник Роман Віталійович.
Проводиться голосування за затвердження складу лічильної комісії.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Приймається.
Депутатам  запропоновано  ознайомитися  з  рекомендованим  порядком  денним  пленарного 

засідання  двадцять  третьої  сесії  обласної  ради VII  скликання,  що містить  75 питань.  Порядок 
денний додається.

Проводиться голосування за прийняття порядку денного за основу.
Підсумки голосування: 
За - 52
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Приймається.
Депутатам,  які  бажають  внести  пропозиції  до  проекту  рядку  денного,  запропоновано 

записатись. Увімкнено систему для запису.

Виступ  депутата обласної ради Фініка В.В., голосування не проводиться.
Депутат  обласної  ради  Душейко  В.П.  запропонував  розбити  порядок  денний  на  два 

пленарних  засідання, мотивуючи великою кількістю  питань,  винесених на пленарне  засідання 
двадцять третьої сесії.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Душейка В.П.
Підсумки голосування: 
За - 21
Проти - 2
Утримався - 2
Не голосували - 43
Пропозиція не приймається.
Депутат  обласної  ради  Коваліш  І.В.  запропонувала  зняти  з  порядку  денного  питання 

2.5.  «Про  внесення  змін  до рішення  обласної  ради  від  24  червня  2015 року  № 1392-VI  «Про 
схвалення перспективного плану формування територій громад Одеської області»

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Коваліш І.А.
Підсумки голосування: 
За - 38
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 30
Пропозиція приймається.
Коваліш І.В. запропонувала зняти з порядку денного пленарного засідання двадцять третьої 

сесії обласної ради питання 4.21 – «Про припинення комунальної установи «Одеський обласний 
госпіталь  інвалідів  Великої  Вітчизняної  війни»  шляхом  її  перетворення  у  комунальне 
некомерційне підприємство «Одеський обласний госпіталь інвалідів та ветеранів війни» Одеської 
обласної ради».

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Коваліш І.А.
Підсумки голосування: 
За - 15
Проти - 2
Утримався - 0
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Не голосували - 52
Пропозиція не приймається

Депутат обласної ради  Шкарівський В.М. запропонував звернутися до Міністра екології та 
природних ресурсів України та голови Державної служби з надзвичайних ситуацій України щодо 
невідкладного  вжиття  заходів  з  недопущення  екологічної  катастрофи  на  Придунайських  озер 
Одеської області.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Шкарівського В.М.
Підсумки голосування: 
За - 61
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 8
Пропозиція прийнята
Депутат  обласної  ради  Саутьонков  В.М.  запропонував  достроково  розірвати  контракт  з 

директором Одеського художнього музею Ройтбурдом Олександром Анатолійовичем. Доручити 
Одеській обласній адміністрації оголосити та провести конкурс на посаду директора  Одеського 
художнього музею  згідно з чинним законодавством.

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Саутьонкова В.М.
Підсумки голосування: 
За - 34
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 35
Пропозиція  не прийнята
Проводиться голосування за повернення даної  пропозиції до голосування 
Підсумки голосування: 
За - 36
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 33
Рішення прийнято
Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Саутьонкова В.М.
Підсумки голосування: 
За - 36
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 33
Рішення не прийнято

Прохання повторно зареєструватися. 62 депутати. Кворум є.

Проводиться голосування за повернення даної пропозиції до голосування 
Підсумки голосування: 
За - 41
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 28
Рішення прийнято
Проводиться  голосування  за  внесення  до проекту  порядку  денного  пленарного  засідання 

проекту рішення  депутата обласної ради Саутьонкова В.М.
Підсумки голосування: 
За - 39
Проти - 0
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Утримався - 0
Не голосували - 30
Рішення не прийнято
Виступ Саутьонкова В.М. з мотивів голосування.
Проводиться  повторне  голосування  за  внесення  до  проекту  порядку  денного  пленарного 

засідання проекту рішення  депутата обласної ради Саутьонкова В.М.
Підсумки голосування: 
За - 47
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 22
Рішення не прийнято
Депутат  обласної  ради  Чапір  Д.П.  запропонував  вилучити  з  проекту  порядку  денного 

пленарного  засідання  проект  рішення  6.11  «Про  оголошення  інвестиційного  конкурсу  для 
залучення інвестора з  метою будівництва паркінгу на частині  земельної  ділянки комунального 
підприємства  Спортивно-концертного  комплексу  Одеський  Палац  спорту,  розташованої  за 
адресою: м. Одеса, просп. Шевченка, 31».

Проводиться  голосування  за  вичення  з  проекту  порядку  денного  пленарного  засідання 
проекту рішення  6.11.

Підсумки голосування: 
За - 23
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 46
Рішення не прийнято
Депутат  обласної  ради  Чапір  Д.П.  запропонував  вилучити  з  проекту  порядку  денного 

пленарного  засідання  проект  рішення  5.5  «Про  внесення  змін  до  Переліку  об’єктів  спільної 
власності територіальних громад області, що підлягають приватизації».

Проводиться  голосування  за  вилучення  з  проекту  порядку  денного  пленарного  засідання 
проекту рішення 5.5

Підсумки голосування: 
За - 22
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 47
Рішення не прийнято

Проводиться  голосування  за  прийняття  порядку  денного  пленарного  засідання  двадцять 
третьої сесії обласної ради в цілому з урахуванням внесених пропозицій.

Підсумки голосування: 
За - 51
Проти - 2
Утримався - 0
Не голосували - 16
Рішення прийняте.

Починається розгляд питань порядку денного пленарного засідання двадцять третьої 
сесії обласної ради.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної ради -  блок питань № 1 «Про діяльність 
обласної ради та її органів».

1.1.   Про  затвердження  структури,  чисельності  апарату  обласної  ради,  видатків  на  його 
утримання та інші заходи.

Проект рішення підготовлений апаратом обласної ради та внесений головою обласної ради.
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Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 53
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 16
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 12
Рішення прийняте.
Рішення 951-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної  ради -   1.2.  Про затвердження граничної 
чисельності управління обласної ради з майнових відносин.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин, надав 
роз’яснення щодо проекту рішення.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 54
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 54
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте.
Рішення 952-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -   2.1. Про  затвердження 
Антикорупційної програми Одеської обласної ради на 2019-2021 роки.

Доповідач – Копотієнко Євгеній Миколайович, голова комісії з оцінки корупційних ризиків у 
діяльності Одеської обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 46
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 23
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 45
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Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 24
Рішення прийняте.
Рішення 953-VII додається.
Виступ Фініка В.В. з мотивів голосування.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  2.2. Про затвердження Регіональної 
програми розвитку автомобільних доріг Одеської області на 2019-2022 роки.

Доповідач – Гайдук Олександр Васильович, виконуючий обов’язки начальника управління 
транспортно-комунікаційної інфраструктури Одеської обласної державної адміністрації.

З  запитаннями  та  пропозиціями  виступив  депутат  обласної  ради  Кліменко  І.Б.,  який 
запропонував затвердити список доріг, які будуть ремонтувати.

Доповідач надав роз’яснення щодо проекту рішення.
В.о.  голови  обласної  державної  адміністрації  Шаталова  С.М.  надала  роз’яснення  щодо 

Регіональної програми
Позицію  Кліменка  І.Б.  підтримав  заступник  голови  обласної  ради  Дімчогло  ЮД.,  який 

запропонував процедуру  розподілу коштів з дорожнього фонду на ремонт доріг  проводити за 
участі комісій обласної ради та депутатів обласної ради. 

Урбанський А.І.  надав  доручення  апарату  обласної  ради  створити  робочу групу у  складі 
заступника голови обласної  державної  адміністрації,  в.  о.  начальника управління транспортно-
комунікаційної інфраструктури Одеської обласної державної адміністрації Гайдука О.В., депутатів 
обласної ради для ретельного вивчення ситуації щодо розподілу коштів з дорожнього фонду та 
підготувати відповідний проект рішення на наступне пленарне засідання сесії обласної ради.

Виступ депутата обласної ради Барвіненка Д.Л. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 45
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 24
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 20
Рішення прийняте.
Рішення 954-VII додається.

СЛУХАЛИ: Урбанського А.І.,  голову обласної ради -  2.3. Про затвердження Програми 
правової освіти населення Одеської області на 2019-2022 роки.

Доповідач  –  Сауляк  Руслан  Володимирович,  начальник  Головного  територіального 
управління юстиції в Одеській області.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 46
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 23
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
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Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 20
Рішення прийняте.
Рішення 955-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради – 2.4. Про внесення змін до рішення 
обласної  ради від  21 лютого 2014 року № 1021-VI «Про затвердження  Комплексної  програми 
охорони довкілля, раціонального використання природних ресурсів та забезпечення екологічної 
безпеки в Одеській області на 2014-2019 роки».

Доповідач  –  Повар  О.В.,  виконуючий  обов’язки  директора  Департаменту  екології  та 
природних ресурсів Одеської обласної державної адміністрації.

Виступ депутата обласної ради Кліменка І.Б.
Виступ в.о. голови обласної державної адміністрації Шаталової С.М. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 48
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 21
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 51
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 18
Рішення прийняте.
Рішення 956-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 2.6. Про внесення змін до рішення 
обласної  ради  від  16  червня  2017  року  №  405-VII «Про  затвердження  Програми  розвитку 
конкурентоспроможності  малого  та  середнього  підприємництва  в  Одеській  області  на 
2017-2020 роки».

Доповідач –  Радулов Д.Д., директор Департаменту економічної  політики  та  стратегічного 
планування Одеської обласної державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 48
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 21
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 53
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 16
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Рішення прийняте.
Рішення 957 -VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 2.7. Про внесення змін до рішення 
обласної  ради  від  21  грудня  2017  року  №  578-VII «Про  затвердження  обласної  комплексної 
програми соціальної  підтримки  населення  на  2018-2020 роки  «Соціальний  захист  населення  в 
Одеській області».

Доповідач  –  Коваленко  Л.В.,  директор  Департаменту  соціальної  та  сімейної  політики 
Одеської обласної державної адміністрації,  надала роз’яснення щодо  внесення змін до рішення 
обласної  ради  від  21  грудня  2017  року  №  578-VII «Про  затвердження  обласної  комплексної 
програми соціальної  підтримки  населення  на  2018-2020 роки  «Соціальний  захист  населення  в 
Одеській області».

Виступ - Чапір Д.П., депутат обласної ради
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 54
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 14
Рішення прийняте.
Кобильніков  О.Б.  вніс  пропозицію  до  проекту  рішення  «Про  внесення  змін  до  рішення 

обласної  ради  від  21  грудня  2017  року  №  578-VII «Про  затвердження  обласної  комплексної 
програми соціальної  підтримки  населення  на  2018-2020 роки  «Соціальний  захист  населення  в 
Одеській  області»,  а  саме:  тимчасово  скоротити  видатки  на  одноразову  фінансову  допомогу 
окремим категоріям громадян, які найменш захищені державою та областю на суму 51,8 млн грн з 
подальшим розподілом їх під час розгляду проекту рішення про внесення змін в обласний бюджет 
на 2019 рік.

Виступи щодо пропозиції Кобильнікова О.Б. депутата обласної ради Свічинського В.С. та 
в.о. голови обласної державної адміністрації Шаталової С.М.

Депутат  обласної  ради  Чапір  Д.П.  виступив  проти  пропозиції  депутата  обласної  ради 
Кобильнікова О.Б.

Проводиться голосування за прийняття пропозиції Кобильнікова О.Б.
Підсумки голосування: 
За - 41
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 27
Рішення прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування пропозиції Кобильнікова О.Б.
Підсумки голосування: 
За - 46
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 23
Рішення прийняте.
Проводиться голосування за прийняття пропозиції Кобильнікова О.Б.
Підсумки голосування: 
За - 51
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 16
Рішення прийняте
Проводиться  голосування  за  проект  рішення  в  цілому  з  урахуванням  пропозиції 

Кобильнікова О.Б.
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Підсумки голосування: 
За - 54
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте.
Рішення 958 -VII додається.
Виступ з мотивів голосування – Свічинський  В.С., депутат обласної ради.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  2.8. Про внесення змін до рішення 
обласної ради від 21 грудня 2018 року № 835-VII «Про затвердження Комплексної регіональної 
програми  забезпечення  громадян  житлом  в  Одеській  області  
на 2019-2022 роки».

Доповідач – Данелія Л.В., начальник управління капітального будівництва Одеської обласної 
державної адміністрації.

Співдоповідач  –  Аністратенко  О.О.,  директор  Одеського  регіонального  управління 
Державної  спеціалізованої  фінансової  установи  «Державний  фонд  сприяння  молодіжному 
житловому будівництву».

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 50
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 19
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 959 -VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  2.9.  Про внесення змін до рішення 
обласної  ради  від  21  грудня  2018 року  № 837-VII  «Про затвердження  регіональної  Програми 
розвитку агропромислового комплексу Одеської області на 2019-2023 роки «Аграрна Одещина».

Доповідач  –  Петрів  І.М.,  начальник  управління  аграрної  політики  Одеської  обласної 
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 56
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 12
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Рішення прийняте
Рішення 960 -VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної ради - 3.1. Про звіт обласної державної 
адміністрації про виконання обласного бюджету Одеської області за 2018 рік.

Доповідач – Зінченко М.А., директор Департаменту фінансів Одеської обласної державної 
адміністрації.

Співдоповідач – Абрамова Є.Г., голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету, 
фінансово-економічної політики та банківської діяльності.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 14
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 20
Рішення прийняте.
Рішення 961 -VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 3.2. Про внесення змін до рішення 
обласної ради від 21 грудня 2018 року № 913-VII «Про обласний бюджет Одеської області  на 
2019 рік».

Доповідач – Зінченко М.А., директор Департаменту фінансів Одеської обласної державної 
адміністрації.

Співдоповідач –  Абрамова Є.Г., голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету, 
фінансово-економічної політики та банківської діяльності.

Запитання – Лупашко С.І., депутат обласної ради.
Виступ - Зінченко М.А.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 14
Рішення прийняте.
Кобильніков  О.Б.  вніс  пропозицію  до  проекту  рішення  «Про  внесення  змін  до  рішення 

обласної ради від 21 грудня 2018 року № 913-VII «Про обласний бюджет Одеської області  на 
2019  рік»,  а  саме  зменшити  видатки  по  окремих  статях  на  загальну  суму  76,3  млн  грн  з 
урахуванням  скорочення  програми  соціального  захисту,  та  направити  ці  кошти  на  погашення 
фінансових обов’язків депутатів за 2017 -2018 роки.

Виступ  -  Абрамова  Є.Г.,  голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету, 
фінансово-економічної політики та банківської діяльності.

Головуючий  запропонував  провести  засідання  постійної  комісії  з  питань  бюджету, 
фінансово-економічної політики та банківської діяльності стосовно пропозицій Кобильнікова О.Б.

Оголошено перерву на 15 хвилин.
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Виступ  -  Абрамова  Є.Г., голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету, 
фінансово-економічної політики та банківської діяльності. 

Проводиться голосування за пропозицію до проекту рішення Кобильнікова О.Б.
Підсумки голосування: 
За - 50
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 21
Рішення прийняте
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому з урахуванням внесених 

пропозицій.
Підсумки голосування: 
За - 56
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте.
Рішення 962 -VII додається
Виступ з мотивів голосування -  Свічинський В.С., Шкарівський В.М.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  –  4.1.  Про  укладення  контракту  з 
директором  комунальної  установи  «Одеський  обласний  центр  фінансово-статистичного 
моніторингу, матеріально-технічного та навчально-методичного забезпечення закладів і установ 
освіти»,  що  перебуває  у  спільній  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області, 
повноваження з управління якою делеговано обласній державній адміністрації.

Доповідач  –  Лончак  О.А.,  директор  Департаменту  освіти  і  науки  Одеської  обласної 
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 16
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 16
Рішення прийняте.
Рішення 963 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  4.2.  Про  призначення  на  посаду 
директора комунального закладу «Одеська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат № 91 І-ІІІ 
ступенів»,  що  перебуває  у  спільній  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області, 
повноваження з управління яким делеговано обласній державній адміністрації.

Доповідач  –  Лончак  О.А.,  директор  Департаменту  освіти  і  науки  Одеської  обласної 
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
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Утримався - 0
Не голосували - 12
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 964 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  4.3.  Про  призначення  на  посаду 
ректора  комунального  закладу  вищої  освіти  «Одеська  академія  неперервної  освіти  Одеської 
обласної ради», що перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, 
повноваження з управління яким делеговано обласній державній адміністрації.

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 11
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 14
Рішення прийняте.
Рішення 965 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної  ради -  4.4.  Про призначення на посаду 
директора  обласної  комунальної  організації  «Обласний  центр  фізичного  здоров’я  населення 
«Спорт  для  всіх»,  що  перебуває  у  спільній  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст 
області, управління якою безпосередньо здійснює обласна рада.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 12
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 60
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 11



13

Рішення прийняте.
Рішення 966-VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову обласної  ради  -  4.5.  Про  продовження  строку  дії 
контракту з директором комунального закладу «Подільська дитячо-юнацька спортивна школа для 
дітей-сиріт з малозабезпечених сімей», що перебуває у спільній власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст області, управління яким безпосередньо здійснює обласна рада.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 62
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 9
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 61
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Рішення 967 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову обласної  ради  -  4.6.  Про  продовження  строку  дії 
контракту  з  начальником  комунального  підприємства  «Автопідприємство  по  обслуговуванню 
обласної  ради  та  обласної  державної  адміністрації»,  що  перебуває  у  спільній  власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління яким безпосередньо здійснює обласна 
рада.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 61
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 10
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 61
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 9
Рішення прийняте.
Рішення 968 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову обласної  ради  -  4.7.  Про  продовження  строку  дії 
контракту  з  директором  комунального  підприємства  «Одеський  обласний  фонд  підтримки 
індивідуального житлового будівництва на селі».

Доповідач  –  Петрів  І.М.,  начальник  управління  аграрної  політики  Одеської  обласної 
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
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Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 12
Рішення прийняте.
Рішення 969 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради   -  запропоновано   об’єднати  та 
розглянути блоком питання з 4.8. до 4.11.

Проводиться голосування за об’єднання п. 4.8.-4.11.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 11
Рішення прийняте.
4.8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 21 листопада 2014 року № 1246-VI «Про 

припинення комунального підприємства «Облспецземсервіс» шляхом ліквідації».
Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
4.9.  Про внесення змін до рішення обласної ради від 28 жовтня 2011 року № 289-VI «Про 

припинення комунального підприємства «Облінвест-ресурс» шляхом ліквідації».
Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
4.10.  Про  припинення  комунального  закладу  «Одеська  обласна  психолого-медико-

педагогічна консультація» шляхом його ліквідації.
Доповідач  –  Лончак  О.А.,  директор  Департаменту  освіти  і  науки  Одеської  обласної 

державної адміністрації.
4.11.  Про  припинення  комунального  підприємства  «Одеське  обласне  архітектурно-

планувальне бюро» шляхом його ліквідації.
Доповідач – Бєлєнко Н.В.,  начальник управління з  питань  містобудування  та архітектури 

Одеської обласної державної адміністрації.
Запитання – Фінік В.В., депутат обласної ради, надав запитання  Лунгулу В.В., начальнику 

управління обласної ради з майнових відносин.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень за основу.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 14
Рішення прийняті.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
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Утримався - 1
Не голосували - 13
Рішення прийняті.
Рішення 970 –VII, 971 – VII, 972 – VII, 973 – VII додаються.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 4.12.  Про списання заборгованості 
комунального підприємства «Облінвест-ресурс». 

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 56
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 47
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 23
Рішення прийняте.
Рішення 974 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  запропоновано   об’єднати  та 
розглянути блоком питання з 4.13. до 4.24.

Проводиться голосування за об’єднання п. 4.13.-4.24.
Підсумки голосування: 
За - 56
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте.

4.13 – Про припинення комунальної установи «Одеська обласна клінічна лікарня» шляхом 
її  перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство  «Одеська  обласна  клінічна  лікарня» 
Одеської обласної ради».

4.14 – Про припинення комунальної установи «Одеська обласна дитяча клінічна лікарня» 
шляхом  її  перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство  «Одеська  обласна  дитяча 
клінічна лікарня» Одеської обласної ради».

4.15  –  Про  припинення  комунальної  установи  «Одеська  обласна  дитяча  (шкірно-
венерологічна)  лікарня»  шляхом  її  перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство 
«Одеська обласна дитяча (шкірно-венерологічна) лікарня» Одеської обласної ради».

4.16  –  Про  припинення  комунальної  установи  «Одеський  обласний  онкологічний 
диспансер»  шляхом  її  перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство  «Одеський 
обласний онкологічний диспансер» Одеської обласної ради».

4.17  –  Про  припинення  комунальної  установи  «Одеський  обласний  кардіологічний 
диспансер»  шляхом  її  перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство  «Одеський 
обласний кардіологічний диспансер» Одеської обласної ради».

4.18  –  Про  припинення  комунальної  установи  «Одеський  обласний  ендокринологічний 
диспансер»  шляхом  її  перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство  «Одеський 
обласний ендокринологічний диспансер» Одеської обласної ради».
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4.19  –  Про  припинення  комунальної  установи  «Одеський  обласний  центр  екстреної 
медичної допомоги і медицини катастроф» шляхом її перетворення у комунальне некомерційне 
підприємство «Одеський обласний центр екстреної  медичної  допомоги і  медицини катастроф» 
Одеської обласної ради».

4.20  –  Про припинення  комунальної  установи  «Одеський обласний клінічний медичний 
центр» шляхом її  перетворення у комунальне некомерційне підприємство «Одеський обласний 
клінічний медичний центр» Одеської обласної ради».

4.21  –  Про  припинення  комунальної  установи  «Одеський  обласний  госпіталь  інвалідів 
Великої  Вітчизняної  війни» шляхом її  перетворення  у  комунальне  некомерційне  підприємство 
«Одеський обласний госпіталь інвалідів та ветеранів війни» Одеської обласної ради».

4.22 – Про припинення комунальної установи «Одеська обласна психіатрична лікарня № 2» 
шляхом її перетворення у комунальне некомерційне підприємство «Одеська обласна психіатрична 
лікарня № 2» Одеської обласної ради».

4.23 – Про припинення комунальної установи «Одеська обласна психіатрична лікарня № 3» 
шляхом її перетворення у комунальне некомерційне підприємство «Одеська обласна психіатрична 
лікарня № 3» Одеської обласної ради».

4.24  –  Про  припинення  комунальної  установи  «Обласний  дитячий  санаторій  «Мала 
Долина» шляхом її перетворення у комунальне некомерційне підприємство «Обласний дитячий 
санаторій «Мала Долина» Одеської обласної ради».

Доповідач  – Теряєва  О.Г.,  директор  Департаменту  охорони  здоров’я  Одеської  обласної 
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 13
Рішення прийняте.
Виступ Стоянової А.А., депутата обласної ради, роз’яснення стосовно проекту рішення 4.21
Пропозиція  депутата  Обласної  ради  Коваліш І.В.  внести  зміни  до  проекту  рішення  4.21, 

пункт  7  –  «призначити  генеральним  директором  комунального  некомерційного  підприємства 
«Одеський  обласний  госпіталь  інвалідів  Великої  Вітчизняної  війни  Одеської  обласної  ради» 
Волкова Петра Георгійовича строком на один рік».

Виступ в.о. голови обласної державної адміністрації Шаталової С.М.
Проводиться голосування за прийняття пропозиції Коваліш І.В. до проекту рішення  4.21 
Підсумки голосування: 
За - 21
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 49
Рішення не прийняте.
Виступ -  Шкарівський В.М., Батлюк О.В.
Пропозиція  депутата  обласної  ради  Кліменка  І.Б.  внести  зміни  до  проекту  рішення  4.21, 

пункт  7  –  «призначити  генеральним  директором  комунального  некомерційного  підприємства 
«Одеський  обласний  госпіталь  інвалідів  Великої  Вітчизняної  війни  Одеської  обласної  ради» 
Волкова Петра Георгійовича строком на один рік».

Проводиться голосування за прийняття пропозиції Кліменка І.Б. до проекту рішення  4.21 
Підсумки голосування: 
За - 9
Проти - 2
Утримався - 0
Не голосували - 60
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому.
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Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 16
Рішення прийняті.
Рішення 975–VII, 976 –VII, 977 –VII, 978 –VII, 979 –VII, 980 –VII, 981 –VII, 982 –VII, 

983 –VII, 984 –VII, 985 –VII, 986 –VII додаються
Виступ з мотивів голосування Коваліш І.В.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  4.25.   Про  звільнення 
Пастернака І.О. з посади головного лікаря комунального некомерційного підприємства «Одеський 
обласний лікарсько-фізкультурний диспансер» Одеської обласної ради».

Доповідач – Ахмеров О.О., депутат обласної ради.
Співдоповідач – Теряєва О.Г., директор Департаменту охорони здоров’я Одеської обласної 

державної адміністрації.
Виступ: Адзеленко О.В., Коваліш І.В.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 48
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 22
Рішення прийняте.
Доповнення  Коваліш  І.В.,  депутата  обласної  ради  –  п.1  доповнити  словами  «згідно  з 

протоколом перевірки»
Проводиться голосування за доповнення Коваліш І.В. до проекту рішення  4.25 
Підсумки голосування: 
За - 42
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 28
Рішення не прийняте.
Проводиться  голосування  за  повернення  до  голосування  за  доповнення  Коваліш  І.В.  до 

проекту рішення  4.25 
Підсумки голосування: 
За - 30
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 41
Рішення не прийняте
Проводиться  голосування  за  повернення  до  голосування  за  доповнення  Коваліш  І.В.  до 

проекту рішення  4.25 
Підсумки голосування: 
За - 41
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 29
Рішення прийняте
Проводиться голосування за доповнення Коваліш І.В. до проекту рішення  4.25 
Підсумки голосування: 
За - 46
Проти - 1
Утримався - 0
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Не голосували - 24
Рішення  прийняте
Проводиться  голосування за  прийняття  проекту  рішення  в  цілому з  урахуванням змін та 

доповнень.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте
Рішення 987 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  –  4.26.  Про  звільнення  з  посади 
директора Одеського художнього музею Ройтбурда Олександра Анатолійовича.

Доповідач  - Саутьонков В.М., депутат обласної ради.
Виступ:  Шаталова  С.М.,  в.о.  голови  обласної  державної  адміністрації,  Свічинський  В.С., 

заступник  голови  обласної  державної  адміністрації,  депутат  обласної  ради,  Остапенко  О.А., 
депутат обласної ради, Саутьонков В.М., депутат обласної ради. 

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 37
Проти - 2
Утримався - 0
Не голосували - 32
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування. 
Підсумки голосування: 
За - 44
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 27
Рішення прийняте
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 41
Проти - 2
Утримався - 0
Не голосували - 28
Рішення не прийняте
Проводиться реєстрація депутатів. Зареєстровано 61 депутата, кворум є.
Проводиться голосування за повернення до голосування. 
Підсумки голосування: 
За - 46
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 25
Рішення прийняте
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 42
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 26
Рішення не прийняте
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Згідно з пунктом 3.11.6. Регламенту обласної ради VII скликання  оголошено перерву на 30 
хвилин.

Проводиться  реєстрація депутатів після перерви.
Зареєструвалися 65 депутатів. Кворум є.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  блок питань № 5 «ПРО ОБ’ЄКТИ 
СПІЛЬНОЇ ВЛАСНОСТІ ТЕРИТОРІАЛЬНИХ ГРОМАД СІЛ, СЕЛИЩ, МІСТ ОБЛАСТІ».

Пропонується  повторно зареєструватися. Проводиться  повторна реєстрація депутатів.
Зареєструвалися 65 депутатів. Кворум є.
5.1. – Про встановлення розміру орендної плати за користування майном спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст області на 2019 рік.
Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Запитання – Фінік В.В., депутат обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 36
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 35
Рішення не прийняте.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  5.2.  Про  встановлення  розміру 
орендної плати релігійній громаді «Церква святителя Луки Сімферопольського Одеської єпархії 
УПЦ м. Одеси» на 2019 рік.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 36
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 35
Рішення не прийняте.
СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  –  5.3.  Про  встановлення  розміру 

орендної  плати релігійній громаді  церкви святого преподобного Агапіта  Печерського Одеської 
єпархії Української православної церкви м. Одеси на 2019 рік.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Запитання  Коваліш І.В., депутат обласної ради, стосовно проектів рішень 5.2. та 5.3. 
Пропозиція Коваліш І.В. повернутися до розгляду проекту рішення 5.2.
Заперечень щодо повернення до голосування проекту рішення 5.2 не було.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення 5.2.
Підсумки голосування: 
За - 52
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 19
Рішення прийняте.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  5.2. Про  встановлення  розміру 
орендної плати релігійній громаді «Церква святителя Луки Сімферопольського Одеської єпархії 
УПЦ м. Одеси» на 2019 рік.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
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За - 52
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 18
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 22
Рішення прийняте.
Рішення 988 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  5.3.  Про  встановлення  розміру 
орендної  плати релігійній громаді  церкви святого преподобного Агапіта  Печерського Одеської 
єпархії Української православної церкви м. Одеси на 2019 рік.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 47
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 24
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 50
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 21
Рішення прийняте.
Рішення 989 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 5.4. Про внесення змін до Переліку 
об’єктів  спільної  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області,  управління  якими 
здійснює обласна рада.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Виступ – Шкарівський В.М., депутат обласної ради; Лончак О.А., директор Департаменту 

освіти  і  науки  Одеської  обласної  державної  адміністрації;  в.о.  голови  обласної  державної 
адміністрації Шаталова С.М.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 35
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 36
Рішення не прийняте.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 5.5. Про внесення змін до Переліку 
об’єктів спільної власності територіальних громад області, що підлягають приватизації.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
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Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 38
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 33
Рішення не прийняте.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  5.6  Про  виділення  зі  складу 
майнового  комплексу  комунальної  установи  «Одеський  обласний  центр  екстреної  медичної 
допомоги і медицини катастроф» незадіяного у статутній діяльності майна.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Запитання – Бакланов В.В., депутат обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 28
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 43
Рішення не прийняте.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 5.7.Про передачу комп’ютерного та 
офісного  обладнання  зі  спільної  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст  області  з 
балансу  Одеського  обласного  комунального  підприємства  «Видавництво  «Чорномор’я»  до 
комунальної  власності  територіальної  громади  м.  Одеси  на  баланс  Департаменту  надання 
адміністративних послуг Одеської міської ради.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Виступ – Абрамова Є.Г., депутат обласної ради. Запропонувала не голосувати за зазначений 

проект рішення. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 40
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 30
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення 5.7 
Підсумки голосування: 
За - 48
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 22
Рішення прийняте
Проводиться повторне голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 48
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 22
Рішення  прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 47
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Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 23
Рішення прийняте.
Рішення 990 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  5.8.  Про передачу крісел глядацької 
зали зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області до спільної власності  
територіальних громад сіл, селища, міста Кодимського району.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 43
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 27
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 41
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 28
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення 5.8 в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 47
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 23
Рішення прийняте.
Рішення 991 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  5.9. Про внесення змін до рішення 
обласної  ради  від  21  грудня  2018  року  №  890-VII  «Про  припинення  Одеського  обласного 
комунального  підприємства  «Редакція  газети  «Одеські  вісті»  шляхом  його  перетворення  у 
товариство з обмеженою відповідальністю «Редакція газети «Одеські вісті».

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 42
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 28
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення 5.9 
Підсумки голосування: 
За - 47
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 23
Рішення прийняте.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
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Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 21
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 45
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 25
Рішення прийняте.
Рішення 992-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  –  запропоновано  об’єднати  та 
розглянути блоком питання  5.10. - 5.12.

Проводиться голосування за об’єднання проектів рішень 5.10-5.12.
Підсумки голосування: 
За - 52
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 18
Рішення прийняте.

5.10.  Про визнання  таким,  що втратило  чинність,  рішення  обласної  ради від  03  грудня 
2009 року № 1012-V «Про передачу майна санітарно-епідеміологічної служби зі спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Одеської області у державну власність».

5.11.  Про визнання таким,  що втратило чинність,  рішення обласної  ради від 10 вересня 
2010  року  №  1202-V  «Про  передачу  будівлі,  що  розташована  за  адресою:  м.  Одеса,  вул.  Б. 
Хмельницького, 34, зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Одеської області 
у державну власність з віднесенням до сфери управління Міністерства юстиції України».

5.12.  Про визнання таким,  що втратило чинність,  рішення обласної  ради від 22 вересня 
2017 року № 512-VII «Про передачу зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Одеської  області  у  державну  власність  до  сфери  управління  Міністерства  оборони  України 
цілісного  майнового  комплексу  державного  підприємства  «Станція  переливання  крові 
ДП «Одеська залізниця», який розташований за адресою: м. Одеса, вул. Павла Шклярука, 4-а».

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Запитання  - Коваліш І.В. 
Виступ в.о. голови обласної державної адміністрації Шаталової С.М.
Головуючий надав протокольне доручення апарату обласної ради провести аудит прийнятих 

рішень обласної ради на їх доцільність.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень за основу.
Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 21
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0



24

Утримався - 1
Не голосували - 20
Рішення прийняте.
Рішення 993-VII, 994-VII, 995-VII додаються

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 5.13.  Про передачу майна та виробів 
медичного  призначення  зі  спільної  власності  територіальних  громад сіл,  селищ,  міст  Одеської 
області у спільну власність територіальних громад Одеської області.

Доповідач  –  Теряєва  О.Г., директор  Департаменту  охорони  здоров’я  Одеської  обласної 
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 21
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 48
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 22
Рішення прийняте.
Рішення 996-VII додається

СЛУХАЛИ: Урбанського А.І., голову обласної ради - 5.14. Про надання згоди на безоплатну 
передачу  з  державної  власності  до  спільної  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ,  міст 
Одеської області цілісних майнових комплексів вищих навчальних закладів І-ІІ рівнів акредитації.

Доповідач  –  Лончак  О.А.,  директор  Департаменту  освіти  і  науки  Одеської  обласної 
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 51
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 19
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 21
Рішення прийняте.
Рішення 997-VII додається.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 5.15. Про внесення змін до рішення 
обласної ради від 12 червня 2018 року № 747-VII «Про надання згоди на безоплатну передачу з 
державної власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Одеської області 
цілісних майнових комплексів закладів професійної (професійно-технічної) освіти».
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Доповідач  –  Лончак  О.А.,  директор  Департаменту  освіти  і  науки  Одеської  обласної 
державної адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 48
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 22
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 45
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 25
Рішення прийняте.
Рішення 998 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 6.1.  Про перейменування Кіровської 
сільської  ради  Роздільнянського  району  Одеської  області  на  Калантаївську  сільську  раду 
Роздільнянського району Одеської області.

Доповідач - Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 47
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 23
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 45
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 25
Рішення прийняте.
Рішення 999-VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  6.2.  Про  надання  дозволу  на 
спеціальне використання природних ресурсів (заготівлю очерету поза межами лісового фонду) на 
території  регіонального  ландшафтного  парку  «Тилігульський»  у  2019  році  фізичній  особі-
підприємцю Домніну В.Ф.

Доповідач  –  Волканов  В.Д.,  голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  екології, 
природокористування, запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

Співдоповідач –  Харлашин О.О., начальник відділу з питань природокористування апарату 
обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 40
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 30
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Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення «за основу».
Підсумки голосування: 
За - 44
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 26
Рішення прийняте.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 45
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 25
Рішення прийняте
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 44
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 26
Рішення прийняте.
Рішення 1000 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 6.3. Про укладання додаткових угод 
до договорів оренди водних об’єктів місцевого значення у межах населених пунктів  про зміну 
орендодавця водного об’єкта.

Доповідач  –  Волканов  В.Д.,  голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  екології, 
природокористування, запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

Співдоповідач –  Харлашин О.О., начальник відділу з питань природокористування апарату 
обласної ради.

Запитання – Шкарівський В.М., депутат обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 31
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 39
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення «за основу».
Підсумки голосування: 
За - 34
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 36
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення «за основу».
Підсумки голосування: 
За - 39
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 31
Рішення  прийняте.
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Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 37
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 33
Рішення не прийняте

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  запропоновано  об’єднати  та 
розглянути блоком проекти рішень  6.4 – 6.6.

Проводиться голосування за об’єднання проектів рішень 6.4 -6.6.
Підсумки голосування: 
За - 46
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 24
Рішення прийняте.

6.4. Про надання дозволу на спеціальне використання природних ресурсів у межах парку-
пам’ятки садово-паркового мистецтва  місцевого значення «Коханівка» в  Ананьївському районі 
Одеської області державному підприємству «Ананьївське лісове господарство» на 2019 рік;

6.5.  Про  надання  дозволу  на  спеціальне  використання  природних  ресурсів  у  межах 
ландшафтного  заказника  місцевого  значення  «Березівський»  у  Кодимському  районі  Одеської 
області державному підприємству «Кодимське лісове господарство» на 2019 рік;

6.6. Про  надання  дозволу  на  спеціальне  використання  природних  ресурсів  у  межах 
ландшафтного  заказника  місцевого  значення  «Шептереди»  у  Захарівському  районі  Одеської 
області державному підприємству «Великомихайлівське лісове господарство» на 2019 рік. 

Доповідач  –  Волканов  В.Д.,  голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  екології, 
природокористування, запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

Співдоповідач –  Харлашин О.О., начальник відділу з питань природокористування апарату 
обласної ради.

Запитання – Адзеленко О.В. 
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень за основу.
Підсумки голосування: 
За - 37
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 33
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування проектів рішень «за основу».
Підсумки голосування: 
За - 51
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 19
Рішення  прийняте.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень за основу.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 15
Рішення прийняте
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому.
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Підсумки голосування: 
За - 54
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 16
Рішення прийняте.
Рішення 1001-VII, 1002-VII, 1003-VII додаються.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  6.7.  Про  надання  дозволів 
рибогосподарським підприємствам на спеціальне використання природних ресурсів (вилов водних 
біоресурсів) у межах регіонального ландшафтного парку «Тилігульський» на 2019 рік.

Доповідач  –  Волканов  В.Д.,  голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  екології, 
природокористування, запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

Співдоповідач –  Харлашин О.О., начальник відділу з питань природокористування апарату 
обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 21
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 53
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 17
Рішення прийняте.
Рішення -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  6.8.  Про  надання  державному 
підприємству  «Одеський  центр  південного  науково-дослідного  інституту  морського  рибного 
господарства та океанографії» дозволу на спеціальне використання природних ресурсів (науково-
дослідний вилов водних біоресурсів) у межах регіонального ландшафтного парку «Тилігульський» 
на 2019 рік.

Доповідач  –  Волканов  В.Д.,  голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  екології, 
природокористування, запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

Співдоповідач –  Харлашин О.О., начальник відділу з питань природокористування апарату 
обласної ради.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 45
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 19
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 44
Проти - 0
Утримався - 0



29

Не голосували - 20
Рішення прийняте.
Рішення 1005-VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  –  6.9.  Про  проведення  державної 
реєстрації  права спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Одеської області на 
земельну  ділянку,  яка  знаходиться  у  постійному  користуванні  комунального  підприємства 
«Облспецземсервіс»  та  її  передачу  у  спільну  власність  Маяківської  сільської  об’єднаної 
територіальної громади

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 52
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 18
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 52
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 18
Рішення прийняте.
Рішення 1006-VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І.,  голову обласної  ради -  6.10.  Про затвердження проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки комунальної власності Одеської обласної ради 
площею  0,8166  га,  розташованої  за  адресою:  м.  Одеса,  площа  Бориса  Дерев’янка,  1,  цільове 
призначення якої змінюється.

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 52
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 18
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 54
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 16
Рішення прийняте.
Рішення 1007-VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 6.11. Про оголошення інвестиційного 
конкурсу для залучення  інвестора  з  метою будівництва паркінгу на частині  земельної  ділянки 
комунального  підприємства  Спортивно-концертного  комплексу  Одеський  Палац  спорту, 
розташованої за адресою: м. Одеса, просп. Шевченка, 3.

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
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Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 45
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 24
Рішення прийняте.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 20
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 47
Рішення не прийняте.
Запитання: Адзеленко О.В., депутат обласної ради, Чапір Д.П., депутат обласної ради.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення «в цілому».
Підсумки голосування: 
За - 35
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 32
Рішення  прийняте.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 32
Проти - 1
Утримався - 0
Не голосували - 35
Рішення не прийняте.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  –  за  проханням  депутатів 
запропоновано повернути до голосування проект рішення 5.1.  Про встановлення розміру орендної 
плати за користування майном спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області 
на 2019 рік.

Доповідач – Лунгул В.В., начальник управління обласної ради з майнових відносин.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення 5.1
Підсумки голосування: 
За - 53
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 27
Рішення  прийняте.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень за основу.
Підсумки голосування: 
За - 47
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 23
Рішення прийняте
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 47
Проти - 0
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Утримався - 0
Не голосували - 23
Рішення прийняте.
Рішення 1008-VII додається
Виступ з мотивів голосування  - Адзеленко О.О. депутат обласної ради, в.о. голови обласної 

державної адміністрації Шаталова С.М., Коваліш І.В., депутат обласної ради.
Головуючий надав доручення апарату обласної ради щодо забезпечення контролю розгляду 

листів, що надходять від громадських організацій до обласної ради.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради - 7.1.  Про внесення змін до рішення 
обласної  ради від  18 серпня 2017 року № 465-VII  «Про затвердження  списків  присяжних  для 
місцевих загальних судів, розташованих на території Одеської області».

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 29
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 38
Рішення не прийняте.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  7.2. Про внесення змін до складу 
комісії обласної ради з питань визначення пайових внесків.

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 38
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 30
Рішення не прийняте.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  7.3. Про внесення змін до рішення 
обласної ради від 17 червня 2016 року № 178-VII «Про затвердження Положення про виплату 
стипендії Одеської обласної ради обдарованим дітям Одеської області».

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 38
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 30
Рішення не прийняте.

СЛУХАЛИ:  Урбанського А.І., голову обласної ради -  7.4. Про внесення змін до рішення 
обласної ради від 14 березня 2018 року № 690-VII «Про затвердження Порядку надання цільової 
адресної допомоги сім’ям, які опинилися у скрутних життєвих обставинах, та малозабезпеченим 
верствам населення Одеської області».

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 35
Проти - 0
Утримався - 0
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Не голосували - 33
Рішення не прийняте.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  7.5.  Про  клопотання  щодо 
нагородження Грамотою Верховної Ради України Гончарук Г.П.

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 39
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 29
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення «за основу»
Підсумки голосування: 
За - 37
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 31
Рішення  прийняте
Виступ  -  Свічинський  В.С.,  заступник  голови  Одеської  обласної  адміністрації,  депутат 

обласної ради
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 43
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 25
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 43
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 25
Рішення прийняте.
Рішення 1009 -VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  7.6.  Про  клопотання  щодо 
присудження  щорічної  Премії  Верховної  Ради  України  педагогічним  працівникам 
загальноосвітніх, професійно-технічних, дошкільних та позашкільних навчальних закладів.

Доповідач – Зінченко М.А., директор Департаменту фінансів Одеської обласної державної 
адміністрації.

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 45
Проти - 0
Утримався - 1
Не голосували - 22
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
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За - 50
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 18
Рішення прийняте.
Рішення 1010-VII додається

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  -  7.7.  Про  затвердження 
розпоряджень голови обласної ради, прийнятих у міжсесійний період.

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 41
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 27
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення «за основу»
Підсумки голосування: 
За - 43
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 25
Рішення  прийняте
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 50
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 18
Рішення не прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 42
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 26
Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення до голосування проекту рішення «в цілому»
Підсумки голосування: 
За - 42
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 26
Рішення прийняте
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 48
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 20
Рішення прийняте
Рішення 1011 -VII додається.



34

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  –  запропоновано  повернути  до 
голосування проектів  рішень 7.1, 7.3.

Проводиться голосування за повернення до голосування проектів рішень 7.1, 7.3.
Підсумки голосування: 
За - 48
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 20
Рішення прийняте.

7.1.  Про внесення змін до рішення обласної ради від 18 серпня 2017 року № 465-VII «Про 
затвердження  списків  присяжних  для  місцевих  загальних  судів,  розташованих  на  території 
Одеської області».

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 19
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 49
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 19
Рішення прийняте.
Рішення 1013-VII додається.

7.3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 17 червня 2016 року № 178-VII «Про 
затвердження  Положення  про  виплату  стипендії  Одеської  обласної  ради  обдарованим  дітям 
Одеської області».

Доповідач – Лебедєв Р.С., начальник юридичного управління апарату обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 48
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 20
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 46
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 22
Рішення прийняте.
Рішення 1012-VII додається.
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СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  –  блок  питань  №  8.  «ПРО 

ДЕПУТАТСЬКІ ЗВЕРНЕННЯ». Запропоновано  об’єднати та розглянути блоком проекти рішень 
8.1- 8.5.

Проводиться голосування за об’єднання проектів рішень 8.1.-8.5.
Підсумки голосування: 
За - 45
Проти - 3
Утримався - 0
Не голосували - 20
Рішення прийняте.

8.1. Про звернення депутатів Одеської обласної ради до Президента України та Верховної 
Ради  України  щодо  скасування  Закону  України  від  25  квітня  2019  року  №  2704-VIII  «Про 
забезпечення функціонування української мови як державної» та недопущення дискримінації за 
мовною ознакою.

Доповідач – Шкарівський В.М., депутат обласної ради.
8.2. Про звернення депутатів Одеської обласної ради до Державної служби геології та надр 

України щодо анулювання спеціальних дозволів на користування надрами від 09.08.2004 року №
№ 2521, 2522.

Доповідач  –  Волканов  В.Д.,  голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  екології, 
природокористування, запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків.

8.3. Про звернення депутатів Одеської обласної ради VII скликання до Кабінету Міністрів 
України  та  Міністерства  оборони  України  з  приводу  ситуації,  що  склалася  із  землями 
Веселодолинської  сільської ради площею 483,3 га,  які використовує ТОВ «ВКФ «Бородіно-А», 
ТОВ «ВКФ «Бородіно-В», ТОВ «ВКФ «Бородіно-М» для підтримки поголів’я племінних овець та 
розвитку вівчарства у Тарутинському районі.

Доповідач  –  Паращенко  Сергій  Володимирович,  заступник  голови  Одеської  обласної 
державної адміністрації, депутат обласної ради.

Співдоповідач – Тасмасис О.І., голова Тарутинської районної ради.
8.4.  Про  звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Президента  України 

Зеленського  В.О.  щодо  забезпечення  фінансування  за  рахунок  коштів  державного  бюджету 
державної  гарантії  –  компенсації  пільгового  перевезення  пасажирів  усіма  видами  транспорту 
загального користування на міських, приміських та міжміських маршрутах.

Доповідач  –  Абрамова  Є.Г., голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету, 
фінансово-економічної політики та банківської діяльності.

8.5.  Про  звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Міністра  екології  та  природних 
ресурсів  України  та  Голови  Державної  служби  України  з  надзвичайних  ситуацій  щодо 
невідкладного вжиття заходів  з недопущення екологічної  катастрофи на Придунайських озерах 
Одеської області.

Доповідач – Шкарівський В.М., депутат обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень за основу.
Підсумки голосування: 
За - 43
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 25
Рішення прийняте.
Змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 42
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 26
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Рішення не прийняте.
Проводиться голосування за повернення  проектів рішень «в цілому».
Підсумки голосування: 
За - 42
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 26
Рішення прийняте.
Проводиться голосування за прийняття проектів рішень в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 46
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 22
Рішення  прийняте.
Рішення 1014-VII, 1015-VII, 1016-VII, 1017-VII, 1018-VII додаються.

СЛУХАЛИ:  Урбанського  А.І.,  голову  обласної  ради  –  9.  «Депутатські  запити». 
Запропоновано об’єднати та розглянути блоком «Депутатські запити». 

Проводиться голосування за об’єднання 
Підсумки голосування: 
За - 41
Проти - 3
Утримався - 0
Не голосували - 27
Рішення прийняте.
Від секретаріату сесії виступив Свічинський В.С., депутат обласної ради.

СЛУХАЛИ:  
-  Про депутатський запит депутата обласної ради Адзеленка О.В. щодо перевірки законності 

призначення  на  посаду  директора  комунальної  установи  «Одеський  художній  музей» 
Ройтбурда О.А. і  прохання надіслати його на розгляд в.о. голови Одеської обласної  державної 
адміністрації  Шаталовій С.М.

-   Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради  Чередниченка  А.Г.  щодо  проведення 
досудового  розслідування  у  кримінальному  провадженні  від  29  жовтня  2017  року 
№ 12017160150003076 і  прохання надіслати його на розгляд начальника Головного управління 
Національної поліції в Одеській області Беху О.В.

-  Про депутатський запит депутата обласної ради Шкарівського В.М. щодо невідкладного 
вжиття заходів з недопущення екологічної катастрофи на Придунайських озерах Одеської області 
та виділення коштів на примусове підкачування води з річки Дунай до озера Катлабух і прохання 
надіслати його на розгляд до Одеської обласної державної адміністрації.

-  Про депутатський запит депутата обласної ради Шкарівського В.М. щодо об’єднання в 
одне кримінальне провадження матеріалів досудових розслідувань стосовно злочинних, на думку 
депутата,  нападів  на  майно  ТОВ «Злагода»  і  прохання  надіслати  його  на  розгляд  начальнику 
Головного управління Національної поліції в Одеській області Беху О.В.

-  Підтримати  депутатський  запит  депутата  обласної  ради  Свічинського  В.С.  щодо 
проведення  неупередженого  досудового  розслідування  у  кримінальному  провадженні  від 
29  травня  2019 року № 12019160240001142 і  прохання  надіслати  його  на  розгляд  начальнику 
Головного управління Національної поліції в Одеській області Беху О.В.

Проводиться голосування за підтримку депутатських запитів  
Підсумки голосування: 
За - 50
Проти - 0
Утримався - 0
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Не голосували - 18
Рішення прийняте.
Рішення 1019-VII, 1020-VII,  1021-VII, 1022-VII, 1023-VII додаються.

Згідно з пунктом 3.12.24. Регламенту обласної ради VII скликання розгляд питання порядку 
денного  сесії  «Різне»  передбачає  надання  депутатам  можливості  виступити  із  заявами  або 
повідомленнями протягом 30 хвилин. Обговорення заяв і повідомлень не проводиться, рішення 
щодо них не приймаються.

Виступили депутати обласної ради  Адзеленко О.В., .Коваліш І.В., Кліменко І.Б.
Порядок денний пленарного засідання двадцять третьої сесії  обласної ради VII скликання 

вичерпано. 

Пленарне  засідання  двадцять  третьої  сесії  Одеської  обласної  ради  сьомого  скликання 
оголошено закритим.

Голова обласної ради                                                                                                         А.І. Урбанський
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Вик. Топор В.Г.


